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UK1-20/2024  

Zápisnica 

z 19. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Hnúšti, konaného  

dňa 26.3.2024 so začiatkom o 13.00 hod. 

 

 

Prítomní:  Mgr. Martin Pliešovský, primátor mesta 

        

     

Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová,  Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. 

Filip Rohárik, Ing. Miroslava Vargová, Peter Vojtek 

 

Poslanci, ktorí sa dostavili v priebehu rokovania: Michal Macháček 

 

Ospravedlnení:  Mgr. Michal Bagačka, zástupca primátora mesta,  

Bc. Erika Morová, Mgr. Marián Petrok, Ing. Miroslava Vargová 

 

 

Ďalší pozvaní: Ing. Anna Baričová, hlavná kontrolórka mesta 

Ing. Oľga Maciaková, prednostka MsÚ 

   Mgr. Miloš Barto, poverený vedením MsP 

   Ing. Michaela Hroncová, vedúca odd. PR, školstva a soc. Vecí 

   Ing. Marián Michalík, konateľ MsBP Hnúšťa 

   Ing. Miroslav Porubiak, konateľ MIS Hnúšťa, poverený ved. odd. služieb 

   Ing. Katarína Trnavská, vedúca odd. ekonomiky a financovania 

   Ing. Michal Vacula, vedúci odd. výstavby, ŽP a VO 

   Mgr. Diana Vojenčiaková, riaditeľka MsKS 

 

         

     R o k o v a n i e 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti 

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský privítal prítomných a konštatoval, že počet prítomných 

poslancov je 6, čím je mestské zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Kvórum pre právne akty, 

vyžadujúce jednoduchú väčšinu je 4, pre akty vyžadujúce absolútnu väčšinu je 6, pre uznášanie 

sa na VZN je 4  a pre schválenie osobitným zreteľom  je 7.  

Primátor mesta z hlasovej indispozície poprosil, aby zasadnutie mestského zastupiteľstva viedla 

poslankyňa Ing. Danka Kiráľová.  

Ing. Danka Kiráľová poďakovala za dôveru a pokračovala v zmysle programu rokovania 

mestského zastupiteľstva. 

 

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Ing. Danka Kiráľová, poverená vedením mestského zastupiteľstva, určila za overovateľov 

zápisnice pána Mgr. Katarínu Moncoľovú a p. Michala Macháčka a za zapisovateľku 

Miroslavu Karasovú.  
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K bodu 3: Voľba návrhovej komisie 
Ing. Danka Kiráľová odporučila do funkcie predsedníčky návrhovej komisie poslankyňu p. 

Hildu Ginisovú a za členov Bc. Filipa Rohárika a Mgr. Viktora Brádňanského a dala hlasovať 

o predloženom návrhu:  

 

Za: 6/Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Mgr. Katarína 

Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4: Schválenie programu rokovania MsZ 

Ing. Danka Kiráľová oboznámila prítomných s programom rokovania mestského 

zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený a zaslaný poslancom.  

Primátor mesta Mgr. Martin Pliešovský dal hlasovať o uvedenom programe rokovania:  

 

1. Otvorenie, kontrola uznášaniaschopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu rokovania 

 

5. Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

Predkladá: primátor mesta 

 

6. Správa o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi v 

roku 2023 
Predkladá: prednostka úradu 

 

7. Správa o činnosti MsP za rok 2023, analýza bezpečnostnej situácie v roku 2023, 

zámery a ciele MsP pre rok 2024 

Predkladá: poverený náčelník mestskej polície 

 

8. Výsledky hospodárenia Mestského kultúrneho strediska Hnúšťa za rok 2023 

Predkladá: riaditeľka MsKS 

 

9. Výročná správa hlavnej kontrolórky za rok 2023 

Predkladá: hlavná kontrolórka mesta 

 

10. Vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky mesta  

Predkladá: prednostka úradu 

 

11. Doplnenie člena komisie na ochranu verejného poriadku 

Predkladá: prednostka úradu 

 

12. Vyhlásenie výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa/riaditeľky 

Základnej umeleckej školy Jána Valacha Hnúšťa 

Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí 

 

13. Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

Predkladá: predseda komisie investícií a správy majetku 
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14. Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 

Predkladá: predsedníčka komisie pre soc. veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

15. Rôzne 

- Odporúčania komisie na ochranu verejného poriadku 

Predkladá:  predsedníčka komisie na ochranu verejného poriadku 

 

16. Určenie prioritných projektov UMR Rimavská Sobota na roky 2024 a 2025 

Predkladá: vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí 

 

17. Interpelácie, diskusia 

18. Záver 

 

Ing. Maciaková podala návrh na doplnenie programu v bode Rôzne: 

Zvýšenie platu primátora a hlavnej kontrolórky podľa štatistického úradu a Informácia 

o zmenách v okrskoch pre voľby do Európskeho parlamentu. 

Ing. Kiráľová informovala o požiadavke Ing. Porubiaka o doplnenie bodu Financovanie správy 

priemyselnej zóny. Dala hlasovať o bodoch, ktoré sa dopĺňajú do programu: 

 

Za: 6/Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Mgr. Katarína 

Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 5/:  Správa o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

  

Ing. Danka Kiráľová uviedla, že materiál k tomu poslanci dostali. Opýtala sa, či niekto má niečo 

k tomuto bodu, nikto sa neprihlásil.  

Ing. Kiráľová konštatovala, že sa jej nepáči odpoveď Ing. Vaculu k 1. bodu pokynu, pripravenie 

plánu zasadnutí výborov mestských častí. Je úlohou mesta, aby sa zapisovateľka určila, aby 

výbory mohli zasadať, toto treba dať do poriadku. Úloha z pokynu v kompetencii pána 

primátora zabezpečiť rokovania s nemocnicou a s pohrebnými službami, toto pravdepodobne 

odznie v interpeláciách alebo v rámci bodu Rôzne. Opýtala sa konateľa mestského bytového 

podniku, mal za úlohu predložiť, koľko sa získalo prostriedkov od Rimavskej energetickej 

počas prenájmu a koľko sa z toho preinvestovalo. V materiáli videla len príjem, ale čo sa z toho 

použilo, to tam nenašla.  

Ing. Michalík odpovedal, že na tie budovy sa nepoužilo nič. Za prvé roky bol iný spôsob 

nájomného, tam nevedel vyčísliť konkrétne za budovu. Neinvestovalo sa nič.  

Ing. Kiráľová odpovedala, že to je zaujímavé, pretože vidíme, koľko zdrojov prišlo z Rimavskej 

energetickej a vieme, v akom stave sú naše budovy, takže si myslí, že to bolo nehospodárne, tie 

peniaze neprišli pre to, aby sa prejedli. Treba sa nad tým zamyslieť, vieme, aká je situácia a keby 

neboli tieto zdroje, tak aj výsledky hospodárenia mestského bytového podniku by boli na inej 

úrovni. Musíme sa zamyslieť, či dokážeme takto aj naďalej udržať mestský bytový podnik.  

Ďalšia úloha bolo zabezpečenie bezbariérového vstupu do kultúrneho domu, je tam napísané, 

že dáme vypracovať cenové ponuky, ale nie je tam ani termín, ani zodpovedná osoba, takže 

treba doplniť čas, dokedy to treba pripraviť.  

Spracovanie podkladov k budove gymnázia je napísané, že je v riešení, už minule sme o tom 
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hovorili a stále je to v riešení. Toto nie sú uspokojivé odpovede.  

Mgr. Pliešovský odpovedal, že po rokovaní s BBSK bolo odpovedané, že to nejako vyskladajú.  

Ing. Kiráľová pripomenula, že my sme žiadali materiály, koľko zdrojov nám treba na to, aby 

gymnázium mohlo fungovať v inej podobe a čo sa urobí s priestormi, v ktorých sú súčasní 

nájomníci. Čiže očakávame tieto veci ako podklad, aby sme sa vedeli ďalej pohnúť 

v rozhodovaní, čo ďalej s budovou gymnázia, nech je to pripravené na najbližšie zastupiteľstvo, 

toto sme už žiadali nie prvýkrát. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/282/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Správa o plnení  pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva 

 

a/ berie na vedomie: 

správu o plnení pokynu primátora a uznesení mestského zastupiteľstva so splnením 

pripomienok Ing. Kiráľovej do budúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva.  

 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za:6/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Mgr. Katarína 

Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 6: Správa o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi v 

roku 2023 
 

Prednostka úradu Ing. Oľga Maciaková uviedla, že zaslala stručnú správu za rok 2023. Bolo 

doručených 5 sťažností, bol riešený jeden anonym, ktorý bol postúpený na Základnú školu J. F. 

Rimavského Nábrežie Rimavy. Väčšinou to boli sťažnosti, o ktorých sa rozprávalo aj na 

mestskom zastupiteľstve a výsledky sú zverejnené na webovej stránke mesta. Boli doručené 3 

petície, ktoré boli takisto riešené a výsledky sú zverejnené na stránke mesta. Infožiadosti 

väčšinou prichádzajú na elektronickú stránku, mailom, sú to väčšinou veci, ktoré sa týkajú 

záujmu investorov o developerské projekty v meste. Bola tam ešte jedna požiadavka 

o zorganizovaných kultúrnych podujatiach a tiež, či poslanci majú k dispozícii služobné 

notebooky, alebo iné materiály a pod.  

 

Od 13.20 hod. bol na rokovaní mestského zastupiteľstva prítomný poslanec pán Michal 

Macháček. Počet prítomných poslancov je 7.  

 

Mgr. Moncoľová uviedla, že pri sťažnostiach jej chýba dátum prijatia žiadosti a kedy bolo 

odpovedané, aby sme mali prehľad, koľko trvá, kým sa odpovie na určitú sťažnosť a ako sa to 

vlastne vybaví, lebo sťažnosti zverejnené nie sú, len petície. Takto predložené informácie sú 

pre ňu nedostatočné. Keď to bude predkladané v budúcnosti, nech je to podrobnejšie, s týmito 

faktami a údajmi u jednotlivých sťažností.  

Ing. Kiráľová uviedla, že má podobnú pripomienku, lebo je definované: Informácia 

o vybavovaní petícií, sťažností... a máme len, ako boli doručené a že boli vybavené listom, 

odpoveďou. Tiež je toho názoru, že treba napísať, ako sú sťažnosti vybavované. Je tam uvedené, 
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že evidenciu vedie hlavná kontrolórka mesta. Nevie, či je to len o tom, že by len viedla 

evidenciu, hlavný kontrolór aj kontroluje vybavovanie sťažností.  

Ing. Maciaková namietla, že evidenciu vedie ona a kontrolórka vedie evidenciu iba pri 

protispoločenskej činnosti orgánov samosprávy.  

Hlavná kontrolórka túto informáciu potvrdila. 

Ing. Kiráľová požiadala, aby do návrhu uznesenia bolo zapracované, čo uviedla Mgr. 

Moncoľová a v budúcnosti treba podľa toho postupovať.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/283/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Správa o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi v roku 2023 

 

a/ berie na vedomie: 

Správu o vybavovaní sťažností, podnetov a pripomienok podaných občanmi v roku 2023 so 

splnením pripomienok Mgr. Moncoľovej a Ing. Kiráľovej – dátum prijatia sťažností, dátum 

a spôsob vybavenia sťažností 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 6/Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Mgr. Katarína 

Moncoľová, Mgr. Marián Petrok Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ Michal Macháček 

 

 

K bodu 7: Správa o činnosti MsP za rok 2023, analýza bezpečnostnej situácie v roku 2023, 

zámery a ciele MsP pre rok 2024 

 

Mgr. Miloš Barto, poverený vedením mestskej polície uviedol, že správa je obsahovo aj formou 

podobná ako v minulých obdobiach. Mestská polícia pracuje stále v rovnakom režime ako po 

minulé roky. Rok 2023 bol trochu špecifický v tom, že sa menil počet príslušníkov mestskej 

polície, do konca mája pracovali siedmi, tak ako bolo aj plánované, potom po odchode 

náčelníka Ing. Rukavicu ostali šiesti a Mgr. Barto bol poverený vedením mestskej polície 

v zastúpení. Správa v úvode prechádza štatistickými údajmi, ktoré sa odosielajú v zmysle 

zákona a vyhlášky na ministerstvo vnútra, kde je presne predpísaný formát a náležitosti. Je tam 

počet príslušníkov, výstroj, výzbroj. Čo sa týka plnenia úloh, táto agenda je vo fakultatívnej 

časti správy. Keďže ich bolo menej, merateľné ukazovatele v niektorých častiach boli splnené, 

v niektorých nie, v niektorých boli prekročené. Vo všeobecnosti môže konštatovať, že 

bezpečnostná situácia sa v Hnúšti nezhoršila, nemáme vážnejšie trestné činy, ktoré by boli 

nahlásené nám, k štátnej polícii sa nevie presne vyjadriť. Občania Hnúšte sú takí informovaní, 

že vedia dosť dobre, čo je priestupková časť a čo je už trestný čin, takže na nás sa obracajú už 

viac-menej len za tú oblasť, kde to my môžeme riešiť v priestupkovej časti zákona. Podľa 

niektorých paragrafov sa situácia zhoršila, niekde sa zlepšila a najmä úsek dopravy nám trošku 

narástol. Ulice, kde sa vyskytujú priestupky, to sa trošku pomenilo. Je to vysvetliteľné najmä 

tým, že cesta je rok v rekonštrukcii, je veľa obmedzení, obchádzok, sú nejaké presmerovania, 

ale ľudia si pomaly zvykli. Mnoho vecí riešili napomenutím. Čo sa týka priestupkov 

občianskeho spolunažívania alebo porušovania všeobecne záväzných nariadení, dá sa povedať, 

že je ustálený stav, znížený oproti minulým rokom. Najväčší problém je znečisťovanie 

verejného priestranstva, úsek verejného poriadku, chov a držanie psov, túlanie psov, s týmto 
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vieme aj najmenej pohnúť, pretože legislatíva je taká, aká je. Do určitej hranice s tým vieme 

operovať, ale potom to už nie je na nás, problém nie sme schopní vyriešiť.  

Ing. Kiráľová otvorila rozpravu k bodu.  

Bc. Rohárik pochválil, ako bola správa spracovaná a poďakoval.  

Ing. Kiráľová sa vyjadrila k problému s túlavými psami, či je možné doplniť to do náplne práce, 

keďže mestská polícia ani nedisponuje prostriedkami na odchyt, takže s tým asi nejaké zázraky 

nespravia. Je to problém, naozaj sa psy premnožili a chodia po meste, aj v správe bolo uvedené, 

že došlo aj k pohryzeniu nielen pes psom, ale aj človeka. Opýtala sa, čo sa myslelo elimináciou 

šírenia koronavírusu, či aj to ešte pretrvávalo v roku 2023.  

Mgr. Barto odpovedal, že na začiatku roka platila ešte mimoriadna situácia. 

Ing. Kiráľová pochválila spoluprácu s inými orgánmi, ako je definované v správe. Opýtala sa 

na kalibráciu prístrojov, uvedené je od apríla do októbra, či to tak dlho trvá, kým sa to spraví.  

Mgr. Barto odpovedal, že nie, myslí sa tým, že pol roka trvá platnosť tej kalibrácie. Dvakrát do 

roka sa posiela prístroj na kalibráciu.  

Ing. Kiráľová vyzdvihla, že pri tom, že ich bolo o jedného menej, sa zvýšila objasnenosť 

priestupkov z 90 na 96 % a vyhľadávanie kamerovým systémom. 

Mgr. Barto uviedol, že čo sa týka psov, riešime to v rámci možností, ale v rámci zákona. 

Mestská polícia nie je nikde v zákone ustanovená, že môže odchytávať psy. Nemajú ani 

povinnosť, ani právo odchytávať vo vlastnej réžii. Zákonom je presne stanovené, kto to môže 

robiť, aký musí spĺňať status – odborná spôsobilosť na odchyt psov. Na to treba školenie a treba 

v podstate niečo ako živnosť, vlastné karanténne koterce, auto na prevoz zvierat, aj školenie na 

to auto, že je tam možné prevážať zvieratá. 

Ing. Kiráľová povedala, že mesto má podpísanú zmluvu s Lučencom. 

Mgr. Barto odpovedal, že v zmluve je odchyt aj umiestňovanie psíkov, akurát v praxi to vypadá 

trošku inak, ako si to predstavujeme, pretože Lučenec je ďaleko a tým, že obec a mesto musí 

mať zo zákona takúto zmluvu s takýmto zariadením, tak ten útulok v Lučenci má strašne veľa 

zmlúv, takže nevedia, kde skôr. V praxi je to veľmi ťažko realizovateľné. My sme s pánom 

primátorom boli asi pred mesiacom a pol v Lučenci za pani konateľkou Mgr. Ferencovou z toho 

dôvodu, aby sme dojednali trošku priaznivejšie podmienky ohľadom najmä tejto časovej 

súvislosti, aby prišli skôr pre tie psy. Jedna vec je zmluva a druhá je prax, my darmo pošleme 

mail alebo zavoláme, ona povie dobre, prídeme o dva dni. To nerieši tú situáciu, keď nám tu 

behá pes v ten deň a my potrebujeme dostať psa z ulice preč, my potrebujeme najpozdejšie do 

dvoch hodín, aj to je veľa, lebo keď nám občan zavolá, že je tu túlavý pes, tak je najlepšie 

dostať ho čo najskôr z ulice. Máme rozbehnutú iniciatívu, aby sa to prejavilo v praxi, aby sme 

to vedeli vyriešiť k spokojnosti občanov. 

Ing. Kiráľová povedala, že sa môžeme dohodnúť, že nás bude Mgr. Barto informovať o 3 

mesiace, či sa to zlepšilo, alebo nie, už by to mohlo mať nejaký výsledok. 

Mgr. Barto doplnil, že plánujeme bližšiu spoluprácu s útulkom Hnúšťanské labky, pretože tu je 

to omnoho bližšie. Niekedy sa stane, že ľudia toho túlavého psíka aj odchytia a zavolajú nám. 

My, bohužiaľ nemôžeme prevážať psíky, ani s nimi nemáme čo narábať. Dáme číslo do útulku 

a keď sú ľudia ochotní, tak ho tam odvedú. Potom to už riešime cez Lučenec. 

P. Vojtek informoval, že to riešili aj na komisii na ochranu verejného poriadku, tiež sa 

informovali a naozaj je tam ten problém, že keby mestského policajta ten pes pohrýzol, tak on 

má z toho problém, čo robil v službe, prečo toho psa chytal atď. Nie je to jednoduché, vie, že 

oni s tým nevedia nič urobiť. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/284/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 
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Správa o činnosti MsP za rok 2023, analýza bezpečnostnej situácie v roku 2023, zámery 

a ciele MsP pre rok 2024 

a/ berie na vedomie: 

 

Správu o činnosti MsP za rok 2023, analýzu bezpečnostnej situácie v roku 2023, zámery a ciele 

MsP pre rok 2024, s plnením ktorých oboznámi náčelník mestské zastupiteľstvo v júni 2024 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 8: Výsledky hospodárenia Mestského kultúrneho strediska Hnúšťa za rok 2023 

 

Riaditeľka mestského kultúrneho strediska Mgr. Diana Vojenčiaková informovala, že správa 

bola zaslaná. Obsahuje dopodrobna rozpísanú ich prácu a to v samostatných kapitolách. Sú tam 

rozpísané všetky podujatia, ktoré zorganizovali, súbory, ktoré pôsobia pod MsKS 

a reprezentujú naše mesto na rôznych súťažiach, podujatiach, alebo obohacujú spoločenský 

život nášho mesta, knižnica, turisticko-informačné centrum, dni mesta, kino Rimava, 

projektom, Hnúšťanskému hlasu, budovy, ktoré má MsKS v správe a rôzne opravy, ktoré sa 

vykonali. Je tu rozbor hospodárenia, ktorý sme prešli aj na finančnej komisii, kde sa rozhodlo, 

že záporný hospodársky výsledok sa vyrovná z rezervného fondu. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala na materské centrum, v správe je uvedené, že mali 99 stretnutí za 

minulý rok, či je to reálne, nevie o nejakých aktivitách za posledných 5 rokov. 

Mgr. Vojenčiaková odpovedala, že áno, stretávajú sa pravidelne 2-3x do týždňa. Nemajú 

nájomnú zmluvu. Je to v našej budove a tam sa stretávajú mamičky s deťmi, hlavne v jesennom 

a zimnom počasí. Nie je to veľký priestor, zmestia sa tam 2-3, maximálne 4 mamičky. Malo to 

občianske združenie, potom sa tá pani, ktorá to mala, odsťahovala a odvtedy je to pod MsKS. 

Ing. Kiráľová konštatovala, že čo sa týka činnosti, tú zhodnotili v komisii školstva, kultúry 

a športu. Finančná komisia sa zaoberala hlavne číslami a plnením povinností vyplývajúcich zo 

zákona o rozpočtových pravidlách, jednotlivé body sú splnené. Situácia v roku 2023 bola 

neľahká, rozpočet sa upravoval a došlo k poníženiu celkového rozpočtu, v konečnom dôsledku 

sa to prejavilo aj na výsledku r. 2023, čo sa týka nákladov a výnosov, vznikla strata v sume 

20 788 eur. Hlavný vplyv mala spotreba energií, všetci vieme, aká bola situácia, ako išli energie 

hore. Zákon umožňuje príspevkovým organizáciám čerpať stratu z prostriedkov 

z predchádzajúcich období, máme tam 34 944 eur, čiže mestské kultúrne stredisko nebude 

požadovať nič na dofinancovanie. Správa bola podrobne rozpísaná, splnili si aj podnikateľskú 

činnosť, je plusová. Daň  z príjmu bola odvedená a daňové priznanie podané. 

Ing. Hroncová informovala, že správa bola prerokovaná aj na komisii školstva, kultúry a športu, 

pani riaditeľka informovala hlavne o umeleckých aktivitách a činnosti záujmových krúžkov 

a činnosti knižnice, členovia nemali pripomienky. 

Mgr. Brádňanský doplnil, že sú milo prekvapení, na základe správy, že MsKS robí naozaj široké 

spektrum akcií. Trošku mu je ľúto, že to miestni občania tak nevnímajú, lebo podujatí je naozaj 

obrovské množstvo a je to už ich chyba, že ich nenavštevujú a potom zbytočne sa dostávajú aj 

rôzne ohovárania do éteru. V každom prípade chce poďakovať mestskému kultúrnemu 

stredisku. Prešli sme si aj plán podujatí na tento rok, bude pestrý, prešli si aj činnosť turistického 

informačného centra, aj nejaké naše vízie v cestovnom ruchu do budúcna. 
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Ing. Kiráľová uviedla, že s únikovým východom je to naozaj havarijná situácia a netreba to 

predkladať z roka na rok, treba to riešiť.  

Mgr. Brádňanský sa ešte vyjadril k tomu, že sa aj na internete rozprávalo, že imobilní občania 

nemajú prístup do MsKS, nie je to pravda, Bc. Rohárik je toho dôkazom. Čo sa týka klubu 

seniorov, vieme, že sa opravila budova, v ktorej bola Basta, kde by sa mali tieto organizácie 

presunúť a tam už je vlastne všetko prispôsobené, či už vstup do priestorov, alebo WC pre 

imobilných občanov. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/285/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:       

Výsledky hospodárenia Mestského kultúrneho strediska Hnúšťa za rok 2023 

 

a/ berie na vedomie: 

Výsledky hospodárenia Mestského kultúrneho strediska Hnúšťa za rok 2023 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 9: Výročná správa hlavnej kontrolórky za rok 2023 

 

Hlavná kontrolórka mesta Hnúšťa Ing. Anna Baričová uviedla, že tentokrát je správa veľmi 

krátka, minulý rok pracovala len január, február a do 12. marca. Vykonala jednu kontrolu na 

kontrolu nákladovosti autoprevádzky s dôrazom na jej účelnosť a vynakladanie verejných 

prostriedkov pri používaní motorových vozidiel. Z kontroly bol urobený a predložený záver 

správy, vypracovaný návrh správy a následne správa z kontroly. Bol zistený 1 nedostatok, boli 

dané 3 odporúčania a 2 opatrenia.  

V čase jej neprítomnosti spracovala pre mesto stanovisko k rozpočtu mesta Hnúšťa 2024-2026 

a stanovisko kontrolórky k záverečnému účtu za rok 2022. 

Ing. Kiráľová poďakovala za správu a za výkon odborných činností, ktoré robila kontrolórka 

počas svojej práceneschopnosti. V každom prípade plán práce na 1. polrok 2023 bol schválený, 

stihla sa spraviť len tá jedna kontrola. Už sme mali takúto situáciu, možno by bolo bývalo 

vhodné požiadať o zrušenie alebo presun tých výkonov kontrol na ďalšie obdobie. 

Ing. Baričová odpovedala, že v zákone také niečo nie je. 

Ing. Kiráľová uviedla, že sme mali aj plán práce na 1. polrok 2024, ktorý sme presunuli na čas, 

keď bude prítomná hlavná kontrolórka. Keď prešla všetky výročné správy od roku 2020, 

v ktorom sa poslednýkrát pani kontrolórka venovala kontrole uznesení v súlade s § 18 písm. d/ 

zákona č. 369/90 o obecnom zriadení, tak od toho obdobia to nikde nenašla, čiže nedošlo 

k postupu podľa zákona. Bolo obdobie, keď kontrolórka nebola chorá a tieto kontroly neboli, 

nenašla ich.  

Ing. Baričová odpovedala, že bolo viackrát. Už minulý rok povedala Ing. Kiráľová že 

kontrolórka si neplní dostatočne svoje plány práce, takže uvádza priebeh 11 rokov. Od 1.6. do 

31.12. mala plán 4 kontroly, urobila 5. Rok 2014 plán 11 kontrol, urobila 15, 2016 plán 9, 

urobila 17, 2017 plán 9, urobila 10, 2018 plán 10, urobila 10, 2019 plán 9, urobila 11, 2020 plán 

7, urobila 13, 2021 plán 6, urobila 9. Pri 10 mesiacoch PN urobila 4 kontroly plus stanoviská. 



9 

 

Ak sa toto Ing. Kiráľovej zdá, že si kontrolórka neplní plány práce, tak potom nevie. Uznesenia 

robila skoro každý druhý rok. 

Ing. Kiráľová pripomenula § 18, písm. d/ zákona, v ktorom sa hovorí o kontrole uznesení 

a ostatných vecí, tieto stagnovali. V roku 2020 bola posledná kontrola uznesení za 2. polrok 

2019. 

Ing. Baričová odpovedala, že v 2020 sa presúvali kontroly, bol najvyšší covid. V r. 2022 bola 

na PN. V r. 2023 si dala do plánu práce uznesenia a ide ich robiť ešte tento mesiac. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že plán práce na 1. polrok 2024 sa vtedy presunul z dôvodu 

neprítomnosti kontrolórky. Trvá na tom, čo povedala, kontrola uznesení sa robila naposledy v r. 

2020 za 2019. 

Ing. Baričová povedala, že 31.5. končí, nastúpi nový kontrolór, drží mu palce a nech robí tak, 

ako má robiť, na ňu už bolo útokov dosť.  

Ing. Kiráľová odpovedala, nech to kontrolórka neberie osobne. My ako poslanci ju volíme 

a nám je hlavný kontrolór nutne potrebný.  

Ing. Baričová povedala, že na niektoré kontroly treba 2 – 3 mesiace. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že niektorá sa dala zvládnuť aj za týždeň - tá, ktorú jej dal vtedy 

primátor. 

Ing. Baričová odpovedala, že ani jedna kontrola sa nedá spraviť za týždeň.  

Ing. Kiráľová jej pripomenula kontrolu strechy na kultúrnom dome. 

Ing. Baričová namietla, že nebola za týždeň. 

Mgr. Moncoľová potvrdila slová Ing. Kiráľovej, že bola. 

Ing. Kiráľová konštatovala, že bolo veľa vecí, s ktorými sa mohli na kontrolórku obrátiť. Jej tie 

uznesenia chýbali, pretože vieme, že sú dôležité, aj to, ako sú plnené. Kontrolórke to vyplýva 

priamo zo zákona. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/286/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Výročná správa hlavnej kontrolórky za rok 2023 

 

a/ berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 5/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Bc. 

Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržala sa: 1/ Mgr. Katarína Moncoľová 

Nehlasovala: 1/ Ing. Danka Kiráľová 

 

 

K bodu 10: Vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky mesta 

 

Hlavná kontrolórka mesta Ing. Anna Baričová uviedla, že sa vzdáva funkcie k 31.5.2024, 

písomné oznámenie odovzdala primátorovi mesta a tým, že sa vzdáva funkcie, končí k 31. máju 

aj jej pracovný pomer. 

Ing. Kiráľová sa opýtala prednostky na spôsob a deň konania volieb kontrolóra. 

Ing. Maciaková odpovedala, že podľa zákona sa musí vykonať do 60 dní po ukončení funkcie. 

Koncom mája môžeme vyhlásiť voľbu.  
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Ing. Kiráľová povedala, že keďže vieme, že sa pani kontrolórka vzdáva funkcie, citovala, že 

voľba sa vykonáva počas posledných 60 dní funkčného obdobia, tak predpokladala, že to bude.  

Ing. Maciaková odpovedala, nech čítajú zákony ako majú, pokiaľ sa vzdá k tomu dátumu, tak 

od toho dátumu 60 dní. 

Ing. Kiráľová povedala, že podľa nej môže byť vyhlásené aj skôr.  

Mgr. Moncoľová súhlasila, 60 dní je maximálna doba, do kedy musí byť ustanovená 

kontrolórka, čiže treba konať skôr. 

Bc. Rohárik uviedol, že máme takú situáciu, že myslí, že kontrolórka nám treba. Ide o to, aby 

mesto malo kontrolu. 

Ing. Maciaková upresnilo, že keby jej funkčné obdobie podľa zákona končí k 31.5., tak dovtedy 

60 dní musíme vykonať voľbu. Ale pokiaľ sa vzdáva funkcie, tak musíme urobiť do 60 voľbu 

dní po ukončení. 

Bc. Rohárik povedal, že teda môžeme urobiť aj skôr, Ing. Maciaková odpovedala, že nevie, či 

môžeme. 

Mgr. Moncoľová povedala, že môžeme mať vyhlásenie hneď 1. júna. 

Ing. Maciaková odpovedala, že v máji môžeme vyhlásiť. 

Mgr. Moncoľová povedala, že môžeme v apríli. 

Ing. Kiráľová povedala, že treba pripraviť v súlade so zákonom. Nenechajme si to na poslednú 

chvíľu, pretože hlavná kontrolórka bola aj dlhodobo na PN, teraz si iste bude čerpať aj 

dovolenku. 

Ing. Baričová informovala, že sa dohodla s Ing. Trnavskou, že ak jej stihne dať všetky podklady 

k záverečnému účtu, tak to ešte urobí. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/287/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:       

Vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky mesta  

 

a/ berie na vedomie: 

Písomné oznámenie o vzdaní sa funkcie hlavnej kontrolórky ku dňu 31.5.2024 

 

Ing. Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 6/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová,  Michal Macháček, Mgr. Katarína Moncoľová, 

Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasovala: 1/ Ing. Danka Kiráľová 

 

 

K bodu 11: Doplnenie člena komisie na ochranu verejného poriadku 

 

Prednostka úradu Ing. Oľga Maciaková uviedla, že poslala informáciu aj návrh na uznesenie. 

Pán Černák sa písomne nevzdal. Bol oslovený, teraz súhlasí, tak nastupuje ako ďalší člen. Je to 

vysvetlené v dôvodovej správe. 

P. Vojtek uviedol, že Bc. Morová napísala mail všetkým, kde žiadala vyjadriť sa k právnikovi, 

s ktorým to mesto riešilo, tak ako to vlastne dopadlo. Ide nám iba o to, aby to bolo všetko 

v poriadku. 

Primátor mesta odpovedal, že je to v poriadku. Pokiaľ má pán Černák záujem pracovať 

v komisii, tak nasleduje podľa počtu hlasov. Ak by nie, tak je tam ešte ďalší za ním, pán 
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Brádňanský. Taký je postup vzniku a zániku členstva v komisii podľa pracovného poriadku 

komisií. 

P. Vojtek povedal aj za Bc. Morovú aj za seba ako podpredsedu komisie, že im ide iba o to, aby 

boli uznášaniaschopní. Boli problémy, menilo sa to tam, potom on nastúpil. Člen komisie, ktorý 

si sám navrhol termíny, kedy by mohol chodiť, nechodí na tie termíny, stále sa ospravedlňuje, 

že sa mu to nedá a môže sa stať, že niekto vypadne, že nemôže prísť a už nie sú 

uznášaniaschopní. Všetci máme svoj čas obmedzený a nie je to fér, že prídeme na komisiu a tam 

sa dozvieme, lebo ani k nám nepríde, že niekto je ospravedlnený a podobne. Ospravedlňujú sa 

u zapisovateľa atď. a k nám sa to vôbec nedostane. Nám je jedno, kto tam bude, len aby tí 

členovia tam aj riadne chodili. Nevie, prečo práve ich komisia stále musí bojovať s takýmto 

problémom. 

Ing. Maciaková odpovedala, že keby prišli za ňou a spýtali sa, prečo, tak zavolá toho pána, 

ktorý nechodí a buď sa vzdá, alebo bude chodiť a keď sa vzdá, tak bude nastupovať ďalší člen 

a ten by už možnože chodil. Dá sa to vyriešiť aj inak, nielen cez maily, alebo že niekto niečo 

povedal. Ona o tom, že niekto nechodí, nevie. 

P. Vojtek povedal, že v zápisnici je to zrejmé, že nechodil.  

Ing. Kiráľová uviedla, že číta všetko a je to pravda, že majú najmenší počet členov. 

Primátor mesta informoval, že minimálny počet členov komisie je 5, maximálny 9. Pri vzniku 

komisie by bol problém, ale pokiaľ sa nikto nevzdal, alebo sa kooptuje nový člen, tak im stačí 

nadpolovičná väčšina. 

Bc. Rohárik uviedol, že sa pýtal Bc. Morovej, prečo chce mať taký nízky počet členov, možno 

keby bolo viac členov, tak myslí, že tí ostatní by možno prišli.  

P. Vojtek povedal, že v minulom volebnom období bol takisto členom komisie a bol presne 

tento istý problém, že členovia nechodili, tak kvôli tomu sa to znižovalo.  

Mgr. Moncoľová povedala, že keď sú traja, komisia je uznášaniaschopná. Ak nie sú, to si už 

musí pani predsedníčka dostriehnuť, aby boli. Rozumie tomu, je to nepríjemné, ale je to tak. 

P. Vojtek povedal, že sa ešte dohodne s predsedníčkou a prídu za Ing. Maciakovou. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/288/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Doplnenie člena komisie na ochranu verejného poriadku 

 

a/   kooptuje   

v súlade s ust. § 6 bod 4 Organizačného a rokovacieho poriadku komisií Mestského 

zastupiteľstva v Hnúšti za člena Komisie ochrany verejného poriadku pri Mestskom 

zastupiteľstve v Hnúšti p. Ivana Černáka  dňom 1.4.2024 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 12: Vyhlásenie výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa/riaditeľky 

Základnej umeleckej školy Jána Valacha Hnúšťa 

 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Michaela Hroncová uviedla, 
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že 30. júna 2024 uplynie 5-ročné funkčné obdobie pani riaditeľky Základnej umeleckej školy 

Jána Valacha, Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa. Na základe toho, aby boli dodržané všetky 

potrebné termíny, predkladá za zriaďovateľa návrh na vyhlásenie výberového konania, ktorý 

vychádza zo zákona  o štátnej správe v školstve a školskej samospráve. Všetky v návrhu 

uvedené požiadavky a kritériá vychádzajú predovšetkým zo zákona. Termín na predloženie 

prihlášok je stanovený na 30.4.2024, lehota je dodržaná. Na základe toho sa pristúpi k otvoreniu 

obálok a potom už koordináciu preberá rada školy, ktorá je výberovou komisiou.  

Ing. Kiráľová informovala, že sme mali radu školy, kde sme prešli tento bod. Určí sa spôsob 

a metóda hodnotenia, ktoré bude predmetom pozvánky všetkým uchádzačom. 

Ing. Hroncová ešte doplnila, že v bod c/ je novinka, že okrem toho, že sa to uverejňuje na 

úradnej tabuli alebo web stránke a na pracovnom portáli, je potrebné odoslať informáciu aj 

regionálnemu školskému úradu na účely zverejnenia, je už takáto povinnosť. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/289/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Vyhlásenie výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa/riaditeľky Základnej 

umeleckej školy Jána Valacha Hnúšťa 

a) berie na vedomie 

30.6.2024 uplynie 5 ročné funkčné obdobie riaditeľky Základnej umeleckej školy Jána 

Valach Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa 

b) vyhlasuje 

podľa ustanovenia § 4 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a § 5 zákona 

č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov výberové 

konanie na obsadenie funkcie riaditeľ/riaditeľka školy Základná umelecká škola Jána 

Valacha Nábrežie Rimavy 457/19 Hnúšťa za nasledovných podmienok: 

Informácie o pracovnom mieste:  

 miesto výkonu práce: Mesto Hnúšťa,  

 druh pracovného pomeru: hlavný pracovný pomer,  

 rozsah pracovného úväzku: 100% ustanoveného týždenného pracovného času  

 predpokladaný (nezáväzný) termín nástupu: 1. júl 2024 

 

Požadované predpoklady na výkon pracovnej činnosti a iné kritériá a požiadavky: 

 kvalifikačné predpoklady na výkon pracovnej činnosti v príslušnej kategórii alebo 

podkategórii pedagogického zamestnanca podľa § 11 a 12 zákona č. 138/2019 Z. z. o 

pedagogických zamestnancoch a odborných zamestnancoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a podľa vyhlášky Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky č. 173/2023 Z. z. o kvalifikačných 

predpokladoch pedagogických zamestnancov a odborných zamestnancov  

 splnenie podmienky zaradenia do kariérového stupňa samostatný pedagogický 

zamestnanec  

 najmenej 5 rokov výkonu pedagogickej činnosti ku dňu uskutočnenia výberového konania 

podľa § 3 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

 bezúhonnosť  

 zdravotná spôsobilosť  

 ovládanie štátneho jazyka 

 predloženie návrhu koncepcie rozvoja školy 
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 znalosť príslušnej legislatívy, organizačné schopnosti a komunikatívnosť 

 osobnostné a morálne predpoklady v zmysle § 3 ods. 3 a 4 zákona č. 552/2003 Z. z.  

 organizačné a riadiace schopnosti 

 

Zoznam požadovaných dokladov: 

 písomná žiadosť o zaradenie do výberového konania 

 overené kópie dokladov o vzdelaní 

 doklad potvrdzujúci splnenie podmienky zaradenia do kariérového stupňa samostatný 

pedagogický zamestnanec  

 potvrdenie o dĺžke pracovnej činnosti pedagogického zamestnanca 

 profesijný štruktúrovaný životopis s uvedením kontaktných údajov 

 písomný návrh koncepcie rozvoja príslušnej školy (v rozsahu maximálne 4 strany) 

 lekárske potvrdenie o zdravotnej spôsobilosti na výkon činnosti vedúceho pedagogického 

zamestnanca (nie staršie ako mesiac) 

 odpis z registra trestov prípadne čestné vyhlásenie o bezúhonnosti do doby preukázania sa 

odpisom z registra trestov (podľa § 15 ods. 1 až 3 a §15a ods. 7 zákona č. 138/2019 Z. z. o 

pedagogických zamestnancoch a odborných zamestnancoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov) 

 čestné vyhlásenie o pravdivosti všetkých údajov uvedených v predkladaných dokladoch 

 súhlas uchádzača so spracovaním a použitím osobných údajov na  účely výberového 

konania v zmysle zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

Doplňujúce informácie pre uchádzačov: 

 Výberovou komisiou je rada školy. Funkčné obdobie riaditeľa školy je päťročné. 

 Platové podmienky sú určené podľa zákona č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých 

zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov 

v nadväznosti na zákon č. 138/2019 Z. z. Funkčný plat bude stanovený podľa dosiahnutého 

vzdelania, odpracovaných rokov a plnenia pracovných úloh. Predpokladaný nástup do 

funkcie: 01. 07. 2024. 

 Predpoklady na výkon pedagogickej činnosti musí pedagogický zamestnanec spĺňať po celý 

čas výkonu funkcie riaditeľa. 

 Informácie o škole získate na webovom sídle školy alebo v škole. 

 

Dátum a miesto podania žiadosti o účasť na výberovom konaní 

 písomnú žiadosť o zaradenie do výberového konania spolu s požadovanými dokladmi 

doručte do 30.4.2024 na adresu: Mesto Hnúšťa, Francisciho 74/2, 981 01 Hnúšťa (osobne 

alebo poštou - rozhoduje dátum podania na poštovej pečiatke) 

 obálku označte heslom „VK ZUŠ - neotvárať“ 

Termín a miesto výberového konania bude prihláseným uchádzačom, ktorí spĺňajú požadované 

predpoklady, oznámený písomne radou školy. Uchádzači, ktorí nesplnia podmienky, nebudú 

zaradení do výberového konania a  predložené materiály im budú vrátené späť. 

 

c) poveruje 

Mestský úrad v Hnúšti zverejniť vyhlásené výberové konanie na úradnej tabuli mesta, web 

stránke mesta, pracovnom portáli ÚPSVaR, odoslať informácie o voľnom pracovnom mieste 

regionálnemu úradu na účely zverejnenia na jeho webovom sídle. 
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Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 13: Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta  
 

Podpredseda komisie investícií a správy majetku Michal Macháček informoval o žiadosti pani 

Ivany Kohárovej a pani Danice Bálintovej o odkúpenie časti pozemku v k.ú. Hačave, vedeného 

na LV č. 1. Jedná sa o ten istý pozemok, ktorý sa nachádza medzi ich dvomi pozemkami, je tam 

prístupová cesta k ich pozemkom, ktorú si chcú odkúpiť, nie je tam žiadna prekážka, tou cestou 

sa dostanú len k svojim pozemkom. Komisia odporúča vyhlásiť tento majetok mesta za 

prebytočný a potom následne predať. 

Bc. Rohárik doplnil, že oni sa vlastne boja, že tú cestu kúpi niekto iný a tým pádom by sa 

nevedeli dostať k svojim pozemkom.  

 

Ing. Kiráľová upozornila materiály posielať an blok, návrh uznesenia zaslaný poslancom 

neobsahoval cenu podľa znaleckého posudku, v aktuálnom návrhu na uznesenie je už táto 

informácia doplnená. 

Bc. Rohárik povedal, že do budúcna by to mohlo byť pripravené osobitne. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že to je v poriadku, myslela len čo sa týka schvaľovacieho procesu, 

aby boli materiály pripravované kompletne. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/290/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a.) Žiadosť p. Ivany Kohárovej, trvale bytom Hnúšťa, Hačava 31 o kúpu časti pozemku 

C KN p.č. 196/10, druh zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 011 m2, katastrálne 

územie Hačava, vedený na LV č. 1.  

 b.) Žiadosť p. Mgr. Danice Bálintovej, trvale bytom Hnúšťa, M. R. Štefánika 445 o kúpu 

 časti pozemku C KN p.č. 196/10, druh zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 011 m2, 

 katastrálne územie Hačava, vedený na LV č. 1. 

c.) Geometrický plán č. 51423707-1/2024 vyhotovený Milanom Čajkom Geodetická 

kancelária, so sídlom Sládkovičova 225, 980 55 Klenovec, úradne overený Okresným 

úradom Rimavská Sobota, katastrálnym odborom úradne overený dňa 19.2.2024 pod 

číslom G1-104/2024, ktorým boli oddelené predmetné novovytvorené pozemky C KN 

p.č. 196/19, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 104 m2, o ktorý má 

záujem p. Mgr. Danica Bálintová a C KN p.č. 196/20, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 104 m2, o ktorý má záujem p. Ivana Kohárová. 
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      2.   S c h v a ľ u j e 

 

 a.) v súlade s §15a, písm. B, ods. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta  Hnúšťa pozemok C KN p.č. 196/10, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 1 011 m2, pre katastrálne územie Hačava vedený na LV č. 1 za prebytočný majetok, 

z ktorého budú oddelené novovytvorené pozemky C KN p.č. 196/19, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 104 m2 a C KN p.č. 196/20, druh pozemku zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 104 m2.  

 b.) v súlade s §15, ods. f (1-3) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a §28 ods. 8 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa 

trojpätinovou  väčšinou všetkých poslancov zámer predať novovytvorený pozemok C KN 

p.č. 196/19, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 104 m2 p. Mgr. Danici 

Bálintovej, trvale bytom Hnúšťa, M. R. Štefánika 445 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 - prístupová cesta k rodinnému domu. 

 c.) v súlade s §15, ods. f (1-3) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a §28 ods. 8 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Hnúšťa 

trojpätinovou  väčšinou všetkých poslancov zámer predať novovytvorený pozemok C KN 

p.č. 196/20, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 104 m2 p. Ivane Kohárovej, 

trvale bytom Hnúšťa, Hačava 31 z dôvodu hodného osobitného zreteľa -  prístupová cesta 

k rodinnému domu. 

 

 

 d.)  kúpna cena stanovená na základe znaleckého posudku č. 3/2024 vyhotoveného 

Ing. Jaroslavom Heckom, jednotková cena je 2,87 €/m2 - celkom 596,96 €, pre Kohárovú 

Ivanu je celková suma 298,48 € a pre p. Mgr. Danicu Bálintovú je celková  suma 298,48 €   

 e.)  vytýčenie majetkovoprávnych hraníc na náklady kupujúcich 

 

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť zámer predaja 

novovytvorených pozemkov na úradnej tabuli mesta Hnúšťa a internetovej stránke 

mesta Hnúšťa. 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Podpredseda komisie investícií a správy majetku Michal Macháček informoval o žiadosti 

oddelenia služieb mesta o vyhlásenie prebytočnosti majetku a jeho následného predaja. 

Predmetom žiadosti je nákladné vozidlo špeciálne MAN AA434FR.  

 

Ing. Porubiak upresnil, že je to kukavoz, ktoré bolo minulý rok havarované. Žiadosť dal preto, 

lebo nevie garantovať, aká bude konečná suma opravy a aj z toho hľadiska, že máme podpísanú 

zmluvu s firmou Brantner. V dôvodovej správe je uvedené, že auto vyžaduje ďalšie náklady. 

Ponuku vieme dostať, len keď auto rozoberú, čím vzniknú ďalšie náklady a nevieme, koľko to 

bude. Auto je prepísané na majetok mesta Hnúšťa, sú vybavené ŠPZ. Ak sa to schváli, budeme 
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konať tak, aby sa auto dalo čo najskôr do ponukového konania. 

M. Macháček doplnil, že komisia odporúča. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či auto je ešte stále u toho, kto ho opravoval. 

Ing. Porubiak odpovedal, že auto je stále vo Zvolene. Uvažovali sme aj o tom, že by sme ho 

dotiahli do Redoxu, tam povedali, že nevedia dať ponuku bez toho, že by auto nerozobrali, to 

sú ďalšie náklady. Auto nemá platnú STK. Môžeme sa dohodnúť s pánom majiteľom Prvej 

dopravno-mechanizačnej, že by sa tam konali prehliadky. Pokiaľ sa nikto neprihlási, tak 

budeme realizovať jeho dovoz do Hnúšte. 

Ing. Kiráľová uviedla, že to prejednali vo finančnej komisii, dôvodová správa bola predložená, 

je tam definované, v čom je nadbytočné, neupotrebiteľné. Je v záujme nás všetkých túto 

neefektívnosť zhodnotiť a nájsť dôvody, ako sa s takýmito vecami vysporiadať.  

M. Macháček doplnil, že ak by sa rozhodlo, že sa auto nepredá, tak už teraz je tam dosť veľká 

strata na oprave toho vozidla a týmto sa to vlastne ešte prehĺbi a auto starne, treba to čo najskôr 

riešiť.  

Ing. Kiráľová súhlasila, je to pravda. Vie, aká je situácia a aké prostriedky boli vynaložené ešte 

technickými službami, ktorá bola už zjavne vtedy nehospodárna. Práve to je dôvod zamyslieť 

sa nad tým, prečo sa tak konalo a prečo sa umožnila takáto situácia, keďže sme mali a máme 

zásady hospodárenia s majetkom mesta, malo sa postupovať podľa vtedy platných zásad. 

Hmotná zodpovednosť určitej osoby vieme dobre, ako to je. Má dosť zvláštny pocit z toho, aby 

sme takto pokračovali a aby to prechádzalo jednoducho. 

M. Macháček doplnil, že komisia odporučila dať to na prešetrenie kontrolórke mesta. Nevie, 

ako to spravíme, keďže pani kontrolórka končí, či to potom posunieme ďalšiemu kontrolórovi, 

ale určite by sa to malo spraviť, lebo naozaj sa s tým majetkom mesta nenakladalo podľa zásad 

a takto naši občania vlastne prišli o dosť veľa peňazí. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že nie je problém poveriť funkciu hlavného kontrolóra, nevie, či to  

Ing. Baričová stihne, ale úloha sa vie preniesť na ďalšieho kontrolóra. 

Ing. Baričová odpovedala, že sa nedá preniesť. Nastúpi nový kontrolór, ktorý si dá vlastný plán 

práce. 

Bc. Rohárik sa vyjadril, že to nemá ani význam, keď to kontrolórka nestihne urobiť. 

Ing. Kiráľová povedala, že sa budeme musieť k tomu vrátiť. Keď sa bude auto predávať, 

budeme vedieť vyčísliť, aká bola návratnosť a vtedy možno naozaj pristúpime k tomu, aby to 

kontrolór vyhodnotil. 

 

Ing. Hroncová upozornila, že v návrhu uznesenia nemá byť oddelenie služieb, mala to byť 

žiadosť mesta v zastúpení primátorom mesta. Návrh môže predkladať vedúci oddelenia, ale 

oddelenie ako také so samostatným IČOm neexistuje. Je to majetok mesta. 

Ing. Maciaková upozornila, že takisto v časti 3. poveruje zámer predať – vyhlasujeme len 

prebytočnosť, nevieme ani za čo, ani akým spôsobom.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/291/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Žiadosť mesta Hnúšťa v zastúpení primátorom mesta Mgr. Martinom Pliešovským,  so 

sídlom Francisciho 74/2, 981 01 Hnúšťa, IČO: 00 318 744, v zastúpení Ing. Miroslav Porubiak 

- poverený vedúci oddelenia o vyhlásenie prebytočnosti majetku a jeho následného predaja. 

Predmetným prebytočným hnuteľným majetkom je Nákladné vozidlo špeciálne MAN 
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AA434FR.  

 

2. S c h v a ľ u j e 

 

 V súlade s §15a, písm. A, ods. 1-5 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa hnuteľný majetok - Nákladné vozidlo špeciálne MAN AA434FR, VIN: 

WMAN38ZZ6CY275751, TGM 18.250 4x4 BB, rok výroby 2012 za prebytočný majetok.  

 

      3.   P o v e r u j e 

Mestský úrad do 5 dní od vykonateľnosti uznesenia zverejniť prebytočnosť majetku na 

úradnej tabuli mesta Hnúšťa a internetovej stránke mesta Hnúšťa. 

 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: / Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1/ P. Vojtek 

 

Podpredseda komisie investícií a správy majetku Michal Macháček informoval o žiadosti p. 

Tomáša Striežovského o predaj majetku mesta v k.ú. Hačava za účelom vyčistenia pozemku 

a postavenia altánku. Pán Striežovský uviedol, že si ten pozemok chce kúpiť, aby si tam „mohol 

ísť opiecť špekačku“. Na základe tejto žiadosti komisia neodporúča odpredaj tohto majetku, 

lebo sa im zdalo, že tá žiadosť nie je opodstatnená. 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či pán Striežovský nebol na komisii, M. Macháček odpovedal, že 

nie. 

Bc. Rohárik sa vyjadril, že mu to prišlo také, že niekto si už myslí, že mu komisia všetko schváli. 

Odôvodnenie má mať nejaký zmysel, nielen napísať, že si chce opiecť špekačku.  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/292/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie žiadostí o predaj a prenájom majetku mesta 

 

 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 Žiadosť p. Tomáša Striežovského, trvale bytom Hnúšťa, 1. mája 909 o odkúpenie 

pozemku E KN p.č. 815, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2 

a pozemok E KN p.č. 816, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 11 m2, pre k.ú. 

Hačava, vedené na LV č. 253 za účelom vyčistenia pozemku a osadenia altánku. 

 

 

2.  S c h v a ľ u j e 
 

 v súlade s §15a, písm. B, ods. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Hnúšťa pozemok E KN p.č. 815, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 30 m2 

a pozemok E KN p.č. 816, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 11 m2, pre k.ú. 

Hačava, vedené na LV č. 253 za prebytočný majetok mesta.  
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Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 0  

Proti: 6/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, 

Mgr. Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik 

Zdržal sa: 1/ P. Vojtek 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Mgr. Brádňanský sa opýtal, či občianske združenie prijalo ponuku na prenájom budovy 

kolkárne. 

Ing. Maciaková odpovedala, že ešte neprišli podpísať. 

M. Macháček doplnil, že má informácie, že pán Kaločai prišiel s tým, že by do toho možno 

išiel, ale že by chcel, kým sa nezačne prevádzkovať cukráreň, znížiť nájom o polovicu. Zatiaľ 

len takto, budeme to určite riešiť na ďalšej komisii. 

 

 

K bodu 14: Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné 

bývanie 
 

Predsedníčka komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie Mgr. Katarína 

Moncoľová informovala, že komisia na svojom rokovaní prejednala niekoľko žiadostí 

o nájomné bývanie. Komisia odporúča zaradiť do zoznamu žiadateľov pani Jozefínu Pehelovú, 

trvale bytom Kokava nad Rimavicou a p. Tudosoiu Luciu, trvale bytom Hnúšťa. Obidve 

žiadateľky splnili podmienky pre zápis do zoznamu žiadateľov, ale v súčasnosti mesto 

nedisponuje požadovanými bytmi. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/293/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Odporúčanie Komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

zapísať do zoznamu žiadateľov o pridelenie bytu: 

- Pehelovú Jozefínu, trvale bytom Kokava nad Rimavicou, Chorepa 607, 

- Tudosoiu Lucia, trvale bytom Hnúšťa, SNP 441 

Žiadatelia splnili všetky podmienky pre zápis do zoznamu žiadateľov 

o pridelenie bytu podľa ustanovení čl. III VZN č. 145/2019. V bytovom dome 

na ul. Vladimíra Clementisa 250 v súčasnosti nie sú voľné požadované byty. Po 

uvoľnení bytu bude žiadosť predložené na najbližšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva.  

 

2. Poveruje 
Mestský úrad spracovaním písomnej odpovede o zaradení žiadosti do zoznamu 

žiadateľov o pridelenie nájomného bytu a povinnosti pravdivo aktualizovať 
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údaje uvádzané v žiadosti v priebehu vedenia v zozname žiadateľov o byt do 14 

dní od zmeny údajov v zmysle VZN č. 145/2019 čl. III, bod 4, písm. B 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová informovala o odporúčaní komisie schváliť a prideliť jednoizbový mestský 

byt č. 6 na ul. V. Clementisa 250 pre pána Dezidera Oláha s partnerkou Boženou Plachetkovou. 

Táto žiadosť bola zaradená do zoznamu v r. 2020 a tento mesiac sa uvoľnil jednoizbový byt. 

Pán Oláh pravidelne svoju žiadosť aktualizoval a bol aj na zasadnutí komisie. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 19/294/2024: 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Prejednanie odporúčaní komisie pre sociálne veci, zdravotníctvo a nájomné bývanie 

 

1. Berie na vedomie 

Uznesenie MsZ č. 37/743/2022 zo dňa 28.6.2022, ktorým bol zapísaný p. 

Dezider Oláh, trvale bytom Hnúšťa, Švermova 184 s partnerkou Boženou 

Plachetkovou, trvale bytom Gelnica, Švedlár 109 do zoznamu žiadateľov 

o pridelenie bytu žiadateľov v zmysle ustanovenia čl. III VZN č. 145/2019 

 

2. Schvaľuje 

- pridelenie mestského bytu č. 6, V. Clementisa 250, vchod 1 pre p. Dezidera 

Oláha s partnerkou Boženou Plachetkovou, trvale bytom Gelnica, Švedlár 109 

podľa čl. IV. VZN č. 145/2019  

 

3. Poveruje 
Mestský bytový podnik Hnúšťa s.r.o. uzatvorením nájomnej zmluvy pre p. 

Dezidera Oláha s partnerkou Boženou Plachetkovou, trvale bytom Gelnica, 

Švedlár 109podľa čl. VII., ods. 1, ods. 2 VZN č. 145/2019 do 30 dní od 

vykonateľnosti uznesenia. 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Moncoľová navrhla stiahnuť návrh na uznesenie, ktorý predložila komisia a to je žiadosť 

pána Rončáka, pretože ešte sa tam vyskytli nejaké nezrovnalosti. Navrhuje stiahnuť toto 

uznesenie z rokovania dnešného zastupiteľstva. 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o návrhu na stiahnutie uznesenia – žiadosť o byť V. Rončák: 
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Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 15: Rôzne -  Odporúčania komisie na ochranu verejného poriadku 

 

Podpredseda komisie na ochranu verejného poriadku Peter Vojtek informoval o správach, ktoré 

zobrala na vedomie a odporúčaniach komisie: vypracovať finančné porovnanie nákladov na 

práce spojené s osadením dopravných značiek a dopravného značenia externého dodávateľa s 

nákladmi na vykonanie týchto prác pracovníkmi oddelenia služieb, vypracovať finančné 

porovnanie nákladov na práce spojené s opravou výtlkov miestnych komunikácií externého 

dodávateľa s nákladmi na vykonanie týchto prác pracovníkmi oddelenia služieb. 

 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, či je to návrh na uznesenie mestského zastupiteľstva, alebo 

uznesenie komisie. Pýta sa, o čom máme hlasovať. 

P. Vojtek odpovedal, že komisia odporúča uvedené veci. 

Mgr. Moncoľová povedala, že teda berieme na vedomie. 

Ing. Maciaková informovala, že aj tak je to už neaktuálne, osadenie značiek urobilo oddelenie 

výstavby.  

P. Vojtek sa opýtal, či výtlky ide urobiť mesto, alebo ideme osloviť nejakú externú firmu. 

Ing. Kiráľová povedala, že po skončení prác treba vyhodnotiť tieto body. 

Ing. Hroncová upozornila, aby do uznesenia bolo doplnené, že to berie na vedomie mestské 

zastupiteľstvo, je tam len stanovisko komisie. 

Mgr. Moncoľová súhlasila, toto myslela, že predložený návrh je uznesenie komisie. 

Bc. Rohárik povedal, že niekedy mu to príde neopodstatnené. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Rôzne - Určenie prioritných projektov UMR Rimavská Sobota na roky 2024 a 2025 

 

Vedúca odd. projektového riadenia, školstva a sociálnych vecí Ing. Hroncová uviedla, že sme 

mali pracovné stretnutie, kde sa vytypovali nejaké projektové zámery, ktoré by bolo možné 

realizovať z balíka financií, ktoré sú vyčlenené pre Udržateľný mestský rozvoj Rimavská 

Sobota. Následne sme boli oslovení koordinačným mestom, či máme záujem niektoré 

projektové zámery realizovať v najbližšej dobe, čiže v rokoch 2024 – 2025. Ide o to, že zajtra 

má zasadnutie kooperačná rada UMR, tieto zasadnutia sú každý štvrťrok. Ak mestské 

zastupiteľstvo rozhodne, že má záujem realizovať projekty z užšieho výberu v tomto období, 

vieme ich dať ešte zajtra na schválenie kooperačnej rade a dáva nám to impulz, že my ako 

zamestnanci môžeme na týchto projektových zámeroch pracovať. Predtým, ako by sme sa 

mohli uchádzať o financovanie, je potrebné mať vypracované projektový formulár a projektový 
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zámer, žiadosť musí ešte osobitne schvaľovať kooperačná rada. Nie je to nevyhnutné 

schvaľovať dnes, ak si poslanci nie sú isté, že ktoré projekty, ale treba mať na zreteli to, že 

najbližšie rokovanie kooperačnej rady je o ďalší štvrťrok.  

Mgr. Brádňanský sa opýtal, či vieme, kedy by konkrétne mala byť výzva a či vieme sumy. 

Ing. Hroncová odpovedala, že nevieme, kedy bude výzva. Sumy vieme, je to v hárku 1, ale asi 

to nemajú v exceli, tam to bolo prehľadnejšie. Prechádzali sme si to na pracovnom stretnutí, 

v ktorom opatrení je aký balík financií. Niekde sú už prečerpané. 

Ing. Kiráľová odporučila k tomu pracovné stretnutie, mali by sme tam definovať aj ďalšie 

termíny, aj náš rozpočet má svoje hranice, neschvaľujme niečo bezhlavo. 

Ing. Hroncová upozornila, že je dôležité, aby prišli na pracovné stretnutie. Aj teraz sme to dali 

o 15.30, aby sme sa prispôsobili poslancom. Keď prídu dvaja – traja, naozaj to potom nemá 

význam. 

Ing. Kiráľová súhlasila, je na nás na všetkých, aby sme si našli ten čas a naozaj definovali 

priority, ktoré sú pre mesto prínosom. 

Ing. Hroncová informovala o zámeroch, ktoré boli vytypované na pracovnom stretnutí – 

riešenie verejného osvetlenia, zníženie energetickej náročnosti budovy kultúrneho domu, 

rekonštrukcia budov Základnej školy J.F. Rimavského, rekonštrukcia športovej haly, zberného 

dvora, mestského kompostoviska, revitalizácia vnútroblokov, prvky zelenej infraštruktúry na 

verejnom priestranstve, vybudovanie cyklotrasy Maša – Hnúšťa – Likier, modernizácia škôl, 

školských zariadení, monitorovanie signalizácie pomoci pre seniorov, modernizácia 

kamerového systému, vydanie propagačných materiálov, obnova kultúrnej inštitúcie v Hnúšti.  

Ing. Kiráľová sa opýtala, keď schválime zoznam ako sme ho dohodli na pracovnom stretnutí, 

či nás to zaväzuje a koľko je spolufinancovanie. 

Ing. Hroncová odpovedala, že nezaväzuje a spolufinancovanie je 8 %. Každá výzva sa bude 

schvaľovať samostatne, aj projektový zámer samostatne. Je to v podstate aj pre nich, aj pre 

MIRRI také vytypovanie, určenie, či je záujem zo strany miest a s akým balíkom sa môže 

počítať. Aj pre nás je to informácia, či sa vôbec máme zaoberať nejakým projektom. 

Ing. Kiráľová povedala, že keď bude výzva, musíme sa k tomu stretnúť. 

Mgr. Moncoľová sa vyjadrila, že na pracovnom stretnutí sa priority určili, nemyslí si, že by 

oveľa väčšiu zmenu prinieslo ďalšie pracovné stretnutie. Ak je to potrebné, tak to schváliť, mať 

tento zoznam pripravený pre UMR.  

Ing. Hroncová upresnila, že zoznam, ktorý čítala, je na širšie obdobie, až do roku 2027, kedy 

sa majú vyčerpať peniaze. Teraz je požiadavka z UMR vytypovať projekty na roky 2024-2025. 

Nemusia byť všetky, môže byť 1, 2, 3... napríklad Tisovec má len rekonštrukciu základnej 

školy. 

Mgr. Moncoľová povedala, že priorita je už daná tým, že sme sa zaviazali k projektu 

športovej haly do 5 rokov. 

Ing. Hroncová odpovedala, že to zas vieme cez iné projekty. Informovala, že sú aj tzv. dopytové 

výzvy, tam bodovo zvýhodňujú projekty, ktoré sú schválené aj v tomto balíku.  

Mgr. Moncoľová povedala, že nemáme čo stratiť, len získať a vždy je možnosť aj v budúcnosti 

urobiť nejaké úpravy v zozname. 

Bc. Rohárik súhlasil s Mgr. Moncoľovou, aby sme o tom hlasovali. 

H. Ginisová sa opýtala, o čom ideme hlasovať, celý ten zoznam je do roku 2027. 

Mgr. Moncoľová odpovedala, že v tom nevidí problém, lebo toto je len formálny zoznam. 

Ing. Kiráľová súhlasila, môžeme to teraz schváliť a sledovať výzvy. 

Mgr. Brádňanský ešte poprosil o dopracovanie historického areálu priemyselného parku. 

Ing. Hroncová odpovedala, že toto je už prispôsobené tým opatreniam, ktoré sú pre UMR. 

Pozrie sa na to a ak áno, tak to môžeme na budúcom zastupiteľstve doplniť do zoznamu. Otázka 

je, či je to priorita, keď to nemáme odkúpené. 

Mgr. Brádňanský sa opýtal, či to vieme cez výzvu odkúpiť. 
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Ing. Hroncová odpovedala, že nevieme znenie výzvy, ale väčšinou  to nie je na odkúpenie. Je 

na poslancoch, či sa vyčlenia na to v rozpočte, to je prvý krok. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 

  

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Rôzne - Určenie prioritných projektov UMR Rimavská Sobota na roky 2024 a 2025 

A/ berie na vedomie  

 

Predložené informácie o Zozname projektov mesta Hnúšťa v zásobníku projektov Integrovanej 

územnej stratégie udržateľného mestského rozvoja Rimavská Sobota 

 

B/ schvaľuje 

Zoznam prioritných projektov UMR Rimavská Sobota 2024 – 2025, a to nasledovne:  

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 6/ Mgr.Viktor Brádňanský, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. Katarína 

Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 1/ Hilda Ginisová 

Zdržal sa: 0 

 

 

Rôzne – Financovanie správy priemyselnej zóny 

 

Ing. Kiráľová informovala, že materiál sme prešli vo finančnej komisii a v komisii investícií 

a správy majetku.  

 

Konateľ MIS Hnúšťa Ing. Miroslav Porubiak uviedol, že predložený návrh nadväzuje na 

ukončenie nájomnej zmluvy medzi mestskou investičnou spoločnosťou a firmou YURA 

Corporation. Od 1.4. mestská investičná nemá príjem. Údržba a servis priemyselnej zóny, 

zabezpečovanie verejného osvetlenia sa robilo z cenového rozdielu medzi výškou ceny nájmu 

mesto – MIS a MIS – YURA. Všetky ostatné nájmy boli postupne presmerované priamo na 

mesto. Požiadali o dočasnú zmenu financovania, čiže mesto prispeje na správu vo výške 

skutočne vynaložených nákladov do odsúhlasenej výšky z rozpočtu, tak ako navrhli v r. 2023 

pre rok 2024 s tým, že v rozpočte je na to vyčlenená suma 25 tisíc eur.  

Ing. Kiráľová informovala, že v komisii prešli túto situáciu, v rozpočte to máme definované 

v kapitole 3.1. Správa a údržba majetku priemyselnej zóny, komisia odporúča. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 

 
Mestské zastupiteľstvo k bodu: 
Rôzne – Financovanie správy priemyselnej zóny 
 

1. B e r i e   n a   v e d o m i e 

 

žiadosť Mestskej investičnej spoločnosti Hnúšťa s.r.o. (ďalej len MISH ) o financovanie 

prevádzkových nákladov na r. 2024 a zdôvodnenie žiadosti. 
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2. S c h v a ľ u j e 

 

financovanie prevádzkových nákladov MISH na r. 2024 od 1.4.2024 v maximálnej výške 

v súlade s rozpočtom mesta Hnúšťa pre rok 2024 , kapitola 3.1. Správa a údržba majetku 

priemyselnej zóny Hnúšťa v maximálnej výške 25000 EUR a to formou prefakturácie 

prevádzkových nákladov v nevyhnutnom rozsahu. 
 

3. P o v e r u j e 

 

Mestský úrad Hnúšťa a vedenie MISH o uzavretie príslušnej dohody k prefakturácií 

prevádzkových nákladov od 1.4.2024 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

Rôzne – Určenie platu primátora mesta a platu hlavnej kontrolórky mesta  

 

Prednostka úradu Ing. Oľga Maciaková informovala, že plat sa mení vzhľadom na to, že sa 

zmenila priemerná mzda v národnom hospodárstve. 

Ing. Kiráľová doplnila, že ako každý rok došlo k prepočtu na základe zverejneného potvrdenia 

štatistického úradu. 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 

Mestské zastupiteľstvo k bodu: 

Rôzne - Plat primátora mesta 

 

1/ berie na vedomie: 
a) Uznesenie Ustanovujúceho Mestského zastupiteľstva v Hnúšti č.: 1/8/2022 zo dňa 28. 

novembra 2022, ktorým mestské zastupiteľstvo určilo mesačný plat primátora mesta 

Mgr. Martina Pliešovského v zmysle ustanovení § 11 ods. (4) písm. i) Zákona  NR SR 

č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení a ust.§ 3 ods. 1 a § 4 ods. 1 Zákona NR SR č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších právnych úprav a predpisov (ďalej len „Zákon“) na rok 2022 

b) Uznesenie Mestského zastupiteľstva v Hnúšti č.: 8/100/2023 zo dňa 25. apríla 2023, 

ktorým mestské zastupiteľstvo vzalo na vedomie zmenu mesačného platu primátora 

mesta Mgr. Martina Pliešovského na rok 2023 

c) V zmysle ustanovenia § 4 bod (1) Zákona výšku násobku vo vzťahu k počtu obyvateľov 

- bod 5 pre počet obyvateľov od 5 001 do 10 0000 - je 2,60  priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu 

Slovenskej republiky. 
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d) Zverejnené Potvrdenie Štatistického úradu SR o priemernej nominálnej mesačnej mzde 

zamestnanca v hospodárstve za rok 2023, ktorá dosiahla hodnotu 1 430.- Eur. 

e) Zmenu výšky platu primátora mesta na rok 2024 s účinnosťou od 1. januára 2024 

(3 718,00€) . 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh na uznesenie č. 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Rôzne - Plat hlavnej kontrolórky mesta 

 

1/ berie na vedomie: 
 

a) Plat hlavného kontrolóra je súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v 

hospodárstve Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a koeficientu 

podľa počtu obyvateľov obce k 31. decembru predchádzajúceho kalendárneho roka 

v zmysle ustanovenia § 18c bodu (1), písm. e) zákona  1,82 podľa údajov Štatistického 

úradu Slovenskej republiky; 

b) zverejnené Potvrdenie Štatistického úradu SR o priemernej nominálnej mesačnej mzde 

zamestnanca v hospodárstve za rok 2023, ktorá dosiahla hodnotu 1 430.- Eur; 

c) skrátený úväzok Hlavnej kontrolórky mesta na 80%; 

d) zmenu výšky platu hlavnej kontrolórky mesta na rok 2024 s účinnosťou od 1. januára 

2024  (2 082,00€). 

 

Ing. Danka Kiráľová dala hlasovať o predloženom návrhu na uznesenie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Rôzne – Informácia o zmenách v okrskoch pre voľby do Európskeho parlamentu 

 

Prednostka úradu Ing. Oľga Maciaková informovala, že došlo k zmenám v územných 

spádových uliciach, aby sme vyrovnali počty voličov, ktorí prislúchajú k jednotlivým okrskom. 

Zmeny sú v okrskoch č. 3, 4 a 5. Napríklad taká zaujímavosť je, že 1. mája 907 nebude chodiť 

voliť do kultúrneho domu, ale na Nábrežie Rimavy, do školy. Takisto pôjde na Nábrežie Rimavy 

ul. Š.M. Daxnera. 

Mgr. Moncoľová si upresnila, že oznámenie o voľbách pôde takto zmenené. Bolo by vhodné 

podporiť túto informáciu, lebo ľudia roky chodia voliť do tej istej volebnej miestnosti, takže 
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u tých, ktorých sa tá zmena týka, dať nejakým spôsobom, že pozor, zmena. Najlepšie by to bolo 

nejakým spôsobom označiť v oznámení pre voličov, že u nich došlo k zmene. 

Ing. Maciaková povedala, že to budeme musieť dokladať k oznámeniu. Bude aj informácia 

v mestskom rozhlase. 

 

Mestské zastupiteľstvo k bodu:  

Rôzne – Informácia o zmenách v okrskoch pre voľby do Európskeho parlamentu 

 

a/ berie na vedomie:  

Informáciu o zmenách v okrskoch pre voľby do Európskeho parlamentu 2024, o ktorých budú 

voliči oboznámení aj zvýraznenou informáciou priloženou k oznámeniu o čase a mieste 

konania volieb 

 

 

 

K bodu 16: Interpelácie, diskusia 
 

Mgr. Moncoľová sa opýtala, kedy sa plánuje otvorenie centra pre seniorov, možno aj slávnostné 

a či je teda už určený termín na presun klubu seniorov do týchto nových priestorov. Opýtala sa 

aj na zrekonštruovaný vnútroblok, či je určený termín, kedy je to možné oficiálne používať. 

Ing. Vacula odpovedal, že obidve stavby sú dokončené. Čo sa týka domu seniorov, tam ide iba 

o dohodu, ako to tam bude fungovať, to už nesúvisí so stavebnými prácami. Je to už 

prevádzkyschopné. Vnútroblok podľa prevádzkových poriadkov všetkých detských ihrísk, sa 

otvára od 1.4., čiže oficiálne ho otvoríme 2.4., je to plánované na 10. hod. 

Mgr. Moncoľová požiadala, aby sa určil termín presunu klubu seniorov. 

 

M. Macháček sa opýtal Ing. Porubiaka, ako to vyzerá s investormi, či sú nejaké jednania, či je 

nejaký nový potenciálny investor. Požiadal aj p. primátora o informáciu o Lidli. 

Ing. Porubiak odpovedal, že hala je v ponuke agentúry SARIO, za ich účasti boli aj nejaké 

návštevy. Zatiaľ máme záujemcu na odkúpenie haly ÚDHM vrátane pozemkov okolo. Musíme 

požiadať o súhlas k predaju od ministerstva hospodárstva. Máme oficiálnu žiadosť firmy 

Brantner na odkúpenie pozemkov vo vlastníctve mesta Hnúšťa. Tým, že prišla neskôr, ako bolo 

zasadnutie komisie, tak sa nedala do zastupiteľstva. Požiadali sme ministerstvo hospodárstva, 

aby nám definovali podmienky, za akých budeme môcť predať uvedené pozemky v prípade, že 

by mestské zastupiteľstvo súhlasilo s predajom. Čo sa týka haly 940, k dnešnému dňu mesto 

obdržalo žiadosť firmy Versaco na zahájenie rokovaní k využívaniu tejto haly formou predaja 

alebo prenájmu. Zároveň máme žiadosť na dočasný prenájom uvedenej haly na sezónne práce 

do konca novembra, rokujeme a prehodnocujeme ponuku. Čo sa týka voľnej plochy v prvej 

časti, ako je administratívna budova SLZ, s ňou susedia pozemky Lidl a OP Centrum, tie sú 

zatiaľ blokované na tieto projekty. O plochu od budovy po parkovisko prejavila záujem 

spoločnosť, ktorá to chce ako celok. Momentálne projekt stojí na tom, aby si zabezpečili 

dostatok materiálu nutného pre ich výrobu, betónové prefabrikátoré diely. Vykonali sme 

rokovania s VÚC, agentúrou SARIO, ministerstvom hospodárstva a MIRRI v nadväznosti na 

fond spravodlivej transformácie, VÚC Banská Bystrica môže čerpať na revitalizáciu 

priemyselných zón 2,7 milióna, k dnešnému dňu okrem nášho projektu VÚC neeviduje žiadny 

iný projekt, čo sa týka tohto programu. Máme úlohu pripraviť základný rozpočet na 

revitalizáciu tohto územia. Našim zámerom je zbúrať haly, pokiaľ nebudú vyhovovať 

investorom, pripraviť infraštruktúru a keď bude dosť peňazí, projektovú štúdiu, resp. 

dokumentáciu, aby bolo možné vydať stavebné povolenie. Riešili sme aj možnosť riešiť 

historické centrum priemyselných výrob, najstaršie murované budovy Blasberg. Tam máme 
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problém, výzvy neumožňujú odkúpiť majetok. Poďakoval poslancom VÚC a pracovníkom 

mesta Hnúšťa, že rozbiehajú aj takýto projekt. 

Mgr. Brádňanský doplnil, že mal stretnutie aj s p. predsedom, bolo nám povedané, že keď máme 

vo vlastníctve budovy, tak už sa vieme baviť aj o spolupráci na získavaní financií aj zo strany 

VÚC. 

Ing. Porubiak informoval, že sme mali aj rokovanie so spoločnosťou YURA za účasti pána 

primátora a vedenia Lednických Rovní. Dohodovala sa koordinácia odovzdania haly, ktoré sa 

uskutoční v najbližších dňoch. Firma YURA charakterizuje spoluprácu s mestom Hnúšťa ako 

vynikajúcu. V prípade, že sa objaví projekt, ktorý by zaručoval Lednickým Rovniam rozvoj, 

tak mesto Hnúšťa bude medzi prvými, ktoré bude oslovené na ďalšiu dlhodobú spoluprácu. 

P. Vojtek sa opýtal na rokovanie, čo malo vzniknúť 50 miest. 

Ing. Porubiak odpovedal, že to je ten dočasný nájom. Firma Itres prišla o výrobné priestory, 

požiadala nás o dočasný nájom, upresňujeme podmienky. Na druhej strane firma Versaco 

požaduje záruky, že im bude hala prenajatá alebo predaná, do konca roka chcú mať projektovú 

dokumentáciu na novú výrobnú halu, resp. mať stanovisko, že naša hala bude pre ich projekt. 

U firmy Itres sa jedná o sezónnu prácu, 25 pracovníkov majú trvalých, 50 by bolo dočasne. 

P. Vojtek sa opýtal, či sa prelínajú investori, ktorí by mali záujem.  

Ing. Porubiak odpovedal, že SARIO ponúka našu halu ďalším investorom, každý týždeň sú 

minimálne dva dopyty, mali sme ukrajinského záujemcu, ktorý mal záujem o 10 tisíc m2 plus 

sociálne priestory. Hlavná výrobná hala má 5 tisíc m2 , sociálne priestory cca 2 tisíc a prístavok. 

Jednoznačne teraz prevládajú investori, ktorí majú požiadavku na výrobnú halu a kúpu. 

Nemecký investor mal záujem o celú halu, ale Versaco má nájomnú zmluvu na 20 rokov, takže 

sú to také komplikácie. S agentúrou SARIO je veľmi dobrá spolupráca, komunikujeme 

s ministerstvom hospodárstva a MIRRI, hľadáme riešenia. 

 

Ing. Vacula informoval o Lidli, slovenská správa ciest k napojeniu sa na cestu I. triedy má 

problém, je tam výnimka. Keď bude vedieť bližšie informácie, napíše ich do mailu. Čo sa týka 

povoľovacích procesov, to sa rozbehlo.  

Mgr. Brádňanský povedal, že nechce zavádzať, ale má takú informáciu, zamestnanci si môžu 

dávať žiadosti na rôzne pobočky a má tam známeho, ktorý povedal, že už sa u nich tak kvázi 

hovorí, že od novembra by malo byť v Hnúšti. 

 

Bc. Rohárik informoval o podnete od občianky, že Brantner pri vyvážaní smetí ako vysýpajú 

kupy do auta, polka smetí sa im vždy vysype na cestu a nepozbierajú ich, iba ich poupratujú 

niekde nabok.  

Ing. Vacula odpovedal, že treba nahlásiť nášmu oddeleniu a zabezpečíme to. Riešime to bežne, 

zavoláme dispečera a oni sa koľkokrát vrátia naspäť a poriadia to. 

P. Vojtek doplnil, že sa to stalo aj pri vývoze skla, vtedy zavolal na mestskú políciu, ktorá to 

išla nafotiť. 

Ing. Kiráľová povedala, že možno by bolo v tom čase vývozu prejsť za nimi. 

 

Mgr. Brádňanský informoval o podnete občanov, riešili to aj na komisii, že detské ihriská sa 

majú od 1. apríla, či nie je možné ich otvoriť už teraz na prázdniny. 

Ing. Vacula odpovedal, že máme naše prevádzkové poriadky, máme to takto stanovené. Je to 

také, že za to nesieme zodpovednosť, keď to otvoríme skôr. 

Bc. Rohárik doplnil, že na 1. mája občania ani nevedia, pásky sú roztrhané, ani nie sú si vedomí, 

že tam nemôžu chodiť, myslia, že je to otvorené, aj keď nie je. 

Ing. Vacula odpovedal, že pásky aj zábrany tam chodili naprávať, do hodiny to bolo aj tak 

strhnuté. 

Ing. Kiráľová sa opýtala či tie staré prvky tam ostávajú, hovorilo sa, že pôjdu dole. 
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Ing. Vacula odpovedal, že sa budú demontovať. Sú zapáskované, nemôžu sa používať. 

Ing. Kiráľová odpovedala, že vidíme, ako je s páskami, je to zbytočné. 

Bc. Rohárik navrhol prehodnotiť prevádzkové poriadky ihrísk.  

Ing. Vacula odpovedal, že je to takto kvôli bezpečnosti, v marci ešte môže byť námraza. 

Bc. Rohárik odpovedal, že chápe. 

Mgr. Moncoľová doplnila, že do konca marca je čas na revíziu a prípravu. 

 

Ing. Kiráľová sa opýtala na uvedenie fermentora do prevádzky. 

Ing. Vacula odpovedal, že sa nepodarilo spustiť, urobila sa skúška, ale len na drvenie konárov, 

je to presunuté do mája. 

Ing. Kiráľová upozornila, že máme vládny audit, z ktorého boli definované úlohy a tam sme 

mali úlohu splniť to do konca marca. 

Ing. Hroncová odpovedala, že s vládnym auditom komunikuje, bolo vysvetlené, že 

z technických príčin je skúšobná prevádzka posunutá a nenamietali, zobrali to na vedomie. 

Ing. Kiráľová povedala, že aj napriek tomu, že to bolo definované ako neefektívne, ideme do 

toho ďalej.  

Ing. Hroncová odpovedala, že nevie, nerozhoduje o tom. 

 

P. Vojtek požiadal, či by sme mohli uprednostniť pri vysprávkach komunikácií Francisciho 

a Klokočovu ulicu kvôli tomu, že sa bude robiť rekonštrukcia mosta a bude zvýšená doprava, 

potom asi budeme ťažko robiť nejakú údržbu na týchto komunikáciách, keď všetka doprava 

pôjde cez mesto. 

Ing. Kiráľová súhlasila, treba sa naozaj nad tým zamyslieť. 

Bc. Rohárik doplnil, že na komisii hovorili aj o námestí. 

Ing. Vacula odpovedal, že máme dohodnuté, že keď bude firma Colas robiť túto časť, uzatvoria 

na určitý čas aj túto stranu, využijeme to na prepieskovanie. 

 

Mgr. Vojenčiaková informovala, že na komisii školstva, kultúry a športu sa zhodli na výške 

vstupného počas Dní mesta na koncert a to 3 eurá v predpredaji a 5 eur na mieste. Opýtala sa, 

či zastupiteľstvo s týmto súhlasí.  

M. Macháček sa opýtal, či je to dostačujúce, dal by aj vyššiu cenu. 

Mgr. Vojenčiaková odpovedala, že sú aj mestá, kde sú koncerty na Dni mesta zadarmo. Keby 

bolo vyššie vstupné, tak by to bolo lepšie pre mesto, ale nevie, či budú s tým občania súhlasiť. 

 

Ing. Kiráľová konštatovala, že cena je objektívna a dala hlasovať o zobratí tejto informácie na 

vedomie: 

 

Za: 7/ Mgr.Viktor Brádňanský, Hilda Ginisová, Ing. Danka Kiráľová, Michal Macháček, Mgr. 

Katarína Moncoľová, Bc. Filip Rohárik, Peter Vojtek 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 17: Záver 

 

Ing. Danka Kiráľová poďakovala prítomným za účasť a o 15.30 hod. ukončila rokovanie 

mestského zastupiteľstva. 

 

Zapísala: Miroslava Karasová 
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Ing. Oľga Maciaková                   Mgr. Martin Pliešovský 

  prednostka úradu              primátor mesta  

 

 

 

Overovatelia: 

Mgr. Katarína Moncoľová 

 

Michal Macháček 

      


